
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 154
Vil ministeren rette kontakt til Datatilsynet med henblik på at få uddybet, hvad
Datatilsynet mener, når de i brev af 27. august 2015 til Rigspolitiet, anfører
”Datatilsynets har noteret sig Rigspolitiets vurdering af de sikkerhedsmæssige
aspekter i forbindelse med en fortsat placering af politiets informationssyste-
mer i det omhandlede mainframemiljø”? Betyder dette, at Datatilsynet mener,
at Rigspolitiet med sit brev af 24. august 2015 til Datatilsynet har kundgjort en
sikkerhedsmæssig løsning, som er i overensstemmelse med, hvad Datatilsy-
net mener, er tilstrækkeligt, og dermed er Datatilsynets anbefalinger i deres
udtalelse af 31. juli 2015 ikke længere relevante?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL) og Lisbeth Bech
Poulsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Pernille.Skipper@ft.dk, Lis-
beth.Poulsen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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